



الأنوار للاستثمارات ش.م.ع
Al Anwar Investments SAOG

Date: 11/02/2021

التاريخ: 2021/02/11

The Director of information Centre
Muscat Securities Market

الفاضل / مدير مركز المعلومات
سوق مسقط للأوراق المالية

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Approval of unaudited financials for Q3 ended
31st December 2020

الموضوع: اعتماد البيانات المالية غير المدققة للربع
الثالث والمنتهي في 31 ديسمبر 2020

We have uploaded our un-audited condensed interim consolidated financial statement for the third quarter ended 31st December 2020 duly reviewed by the audit committee and approved by the members of the board on 11th February 2021.

تم تحميل القوائم المالية الغير مدققة المرحلية الموحدة الموجزة للربع الثالث والمنتهي في 31 ديسمبر 2020 حيث تم مراجعتها من قبل لجنة التدقيق وتم اعتمادها من قبل مجلس الإدارة بتاريخ 11 فبراير 2021.

Al Anwar Investments has maintained a prudent and proactive approach towards managing its investments. Business clusters of our Group companies are making efforts to have continued stability in the present challenging economic environment resulting from the double impact of Covid 19 and reduction in oil prices. Certain associates have been resilient in these difficult market conditions and consequently have maintained their profitability. However, certain other investments have not done well due to the adverse market conditions. Overall, we believe that our investee companies are prepared for the difficult times. Our immediate objective is to ensure that we meet our commitments and prepare ourselves to take advantage of the opportunities which will arise once the current economic situation improves.

حافظت الأنوار للاستثمارات على نهج حذر واستباقي تجاه إدارة إستثماراتها. وتبذل مجموعة أعمال شركات المجموعة جهوداً كبيره في سبيل إستمرار الإستقرار في ظل الظروف الإقتصادية الصعبة الحالية الناتجة عن تفشي جائحة كورونا كوفيد 19 وانخفاض أسعار النفط. تمكنت بعض الشركات الشقيقة من تسجيل أرباح على الرغم من التحديات والصعوبات. بينما لم تكن الاوضاع جيدة بالنسبة للبعض الآخر نتيجة تقلب أحوال السوق. بشكل عام، نحن على ثقة من أن شركاتنا المستثمر فيها ستكون مستعدة لمواجهة الأوقات الصعبة وهدفنا المباشر هو التأكد من الوفاء بالتزاماتنا ونعد أنفسنا للإستفادة من الفرص التي ستظهر بمجرد تحسن الوضع الإقتصادي.

The company reported a consolidated net profit of OMR 67,000 for the nine-month ended on 31 December 2020 as against profit of OMR 347,000 for the nine-month ended on 31 December 2019, a decline of 81%.

سجلت الشركة صافي أرباح مجمعه بلغت 67,000 ريال عماني خلال تسعة أشهر والمنتھية في 31 ديسمبر 2020 مقابل صافي أرباح مجمعه بلغت 347,000 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام المنصرم 2019 بانخفاض قدره 81%.

Net asset per share of the Group is 157 Baisas per share on 31 December 2020 as against 164 Baisas per share on 31 December 2019.

بلغ صافي أصول المجموعة لكل سهم 157 بيسة في 31 ديسمبر 2020 مقابل 164 بيسة للسهم الواحد في 31 ديسمبر 2019.

The unaudited financial statements can be viewed in detail on the company's page on Muscat Securities Market website.

يمكن الاطلاع على البيانات المالية الغير مدققة بالتفصيل في صفحة الشركة على الموقع الإلكتروني لسوق مسقط للأوراق المالية.

Regards,

مع تحيات،

Khalid Ansari
CEO



خالد أنصاري
الرئيس التنفيذي